
Sida 1 av 2 

 

 

 

Interpellation om kommunbidrag till 
landsbygdsskolor 

 

Sverigedemokraterna har blivit kontaktade av en representant för landsbygdsskolor i 

Uppsala kommun, som undrar varför de i år kommer att få betydligt mindre i 

stöd/strukturersättning jämfört med tidigare år. Det här är pengar skolorna på 

landsbygden är beroende av, helt enkelt eftersom det är betydligt dyrare att bedriva 

skolverksamhet på landsbygden. Maten kostar mer att få levererad, man har 

kostnader för transporter till och från gymnastiklektioner (i avsaknad av egen 

gymnastikhall), och så vidare. 

Jag svarade att landsbygdsskolorna givetvis skulle få samma ersättning som tidigare 

(till och med något högre belopp eftersom det mesta går upp i prisväg), men han stod 

på sig som tvivlare och menade att grundskolechefen på något sätt skulle omfördela 

landsbygdsstödet (eller delar av det) till andra områden och att de skulle få betydligt 

mindre pengar än utlovat. 

Det här låter väldigt märkligt i mina öron, så jag tänkte att vi kan reda ut det här en 

gång för alla. Det är klart och tydligt listat vilka skolor som ska få landsbygdsstöd och 

vad beloppen ska vara, enligt nedanstående tabell.   
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Med anledning av ovanstående frågar jag ordförande i 

utbildningsnämnden Eva Christiernin: 

• Kommer landsbygdsskolorna att få de utlovade beloppen enligt ovanstående 

tabell, enligt tidigare beslut? 

• Om skolorna och beloppen i ovanstående tabell inte stämmer överens med 

vad skolorna kommer att få i landsbygdsstöd/strukturersättning under 2024, i 

vilka dokument kan jag hitta besluten om att man ska avvika från 

ovanstående tabell och vad är det för belopp respektive skola i ovanstående 

tabell kommer att få i stöd? 
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Kent Kumpula 

Gruppledare, Sverigedemokraterna 


